

10 Instagram accounts that highlight architectural marvels **10 comptes Instagram qui subliment l'architecture**



Art Deco Mumbai : le plus dépaysant

Plus confidentiel que ses cousins français et américains, l'Art déco indien connaît son âge d'or au début des années 1930 à Bombay, alors que le pays fait encore partie de l'Empire britannique. À travers son compte Instagram, l'association Art Deco Mumbai promeut inlassablement cette architecture composite, où se rencontrent des formes inspirées du monde nautique (proues de bateaux, hublots...) et des décors de mythologies indiennes revisités. Ses efforts ont trouvé un bel écho en juin dernier, lorsque l'UNESCO a classé un ensemble Art déco de Bombay au patrimoine mondial.

10 Instagram accounts that highlight architectural marvels



Art Deco Mumbai : the most exotic

Less well known than its French and American cousins, Indian Art Deco experienced its golden age in the early 1930s in Bombay, while the country was still a part of the British Empire. Through its Instagram account, the Art Deco Mumbai association tirelessly promotes this composite architecture, where forms inspired by the nautical world (boat prows, portholes, etc.) and Indian mythology decorations are revisited. Its efforts were rewarded last June, when UNESCO inscribed Bombay Art Deco as a World Heritage site.

<https://www.beauxarts.com/lifestyle/10-comptes-instagram-qui-subliment-larchitecture/>